
Referat fra bestyrelsesmøde Rigelvænget d.15/1 2024  

 

1.  Service aftale med ejendomskontoret. 

     Dette punkt er udsat til næste gang ,da bo-vest ikke er klar med skemaerne endnu 

 

2.  Markvandring 

     Sten og Michael deltager i markvandring. Forslået dato er den 28/2 kl 9.00 

     John undersøger om dette kan lade sig gøre 

 

3.  Formøde med Milton til grundejerforenings møde 

     Der blev drøftet bl.a. 

     - oprettelse af indkørsel fra Kærmosevej 

     - fejl og mangler på legepladsen skal udbedres 

     - chikaner og belysning på stierne 

     - træer på fortorvet 

     - snerydning  

     - skralde bøder  

     - grundejerforeningen har et pænt overskud 

 

4.  Fibernet og antenne foreningen 

     Mødet gik fint og det blev vedtaget at vi skal have indlagt fibernet i Rigelvænget. 

     Jan Jessen som er vores repræsentant i antenne foreningen bliver også TDC  

     Kontakt person. 

 

5.  Evt. Ændringer i råderet , vedligeholdelses reglement og husorden. 

    Dette punkt er rykket til næste møde og alle tre kataloger skal gennemgåes her. 

    Ændringer skal op på forårs beboer møde. 

 

6.  Evt. 

    - kan et bestyrelses medlem deltage i syn af lejlighed ? John undersøger dette. 



    - vi beklagede os over snerydningen . Grundejerforeningens ansvar. 

    - parkerings forbudt skilt ved det gule kryds. John mangler svar fra kommunen. 

   - næste bestyrelsesmøde d. 26/2 2024 kl 19.00 

   -  evt beboermøde dato d. 8/4 . John undersøger om det kan lade sig gøre. 

 


